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Mötesanteckningar förda vid Tillgänglighetsmöte med SHBF 20 september 2023,  
kl. 13:00 – 15:00 i Grinstadrummet. 
 
 
Ritningsgranskarrådet har haft tillgänglighetsmöte med Magnus Olsson, Peter Mossberg och 
Martin Eriksson, Samhällsbyggnadsförvaltningen.  
 
Vi började med att gå igenom föregående mötesanteckningar som handlade om att 
tillgängliggöra promenadstigen i naturreservatet i Sunnanå. Frågor om sponsringsmöjligheter 
och hur det ska presenteras för politiken finns kvar. Det kan vara möjligt för AME att bygga 
spångarna i sektioner. 
 
Peter presenterade ett nytt projekt där det saknades vissa delar i budgeten. Det är 
friidrottsarenan på Rådavallen som ska rustas upp och göras tillgänglig men HWC, läktare 
och kiosk är inte medräknat i budgeten.  
Så frågan är hur tillgänglighetspotten ska prioriteras mellan Rådavallen och Sunnanå. 
 
Till sist gick vi igenom tillgänglighetslistan och åter var det punkter som kunde klarmarkeras.  
 
Inger tar med slingtestaren till nästa träff, då vi testar T-slingan på torget. 
  
Nästa möte med SHBF är planerat till den 14/11 klockan 13:00 i Grinstadrummet. 
 

 

 Veronica   
 
 

 
 
 

 


